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Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 
Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 

 
 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
 
Dátum: 30. 10. 2012 
Miesto a čas konania: MsÚ Malacky, 17,00 – 21,30 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, Mgr. Pašteka – podpredseda, 
p. Salajová, PaedDr. Filip, Ing. Špelicová, Ing. Andil,  
Ospravedlnení členovia komisie: PaedDr. Pagáčová, Ing. Rusňák, Mgr. Habová 
Hostia: Ing. Adamovič, vedúci OE,  V. Mihočko, riaditeľ AD HOC 
Tajomníčka komisie: Mgr. Hrnková  
 
 
Schválený program (za: 6, proti: 0, zdržali sa: 0, nehlasovali: 0): 
Program:  
1. Otvorenie 
2. Materiály na MsZ: 
 a) Návrh zmeny rozpočtu mesta na rok 2012 – Z112/2012 
 b) Prvý pracovný návrh rozpočtu mesta Malacky na roky 2013-2015 – Z119/2012 
 c) Návrh sadzieb miestnych daní a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné 
 stavebné odpady na rok 2013 – Z 120/2012 
 d) Žiadosť o schválenie podnikateľského zámeru a prenájom mestských priestorov 
 v objekte ŠH Malina v Malackách – Z 122/2012 
3. Koncepcia rozvoja školstva – ďalšie kroky 
4. Malacká desiatka 
5. Rôzne 
6. Záver 
 
         
K bodu 1:                                                                                                                               
Zasadnutie otvoril a viedol RNDr. Pavol Tedla.  
 
 
K bodu 2a:  
Na prerokovanie tohto bodu bol prizvaný Ing. Adamovič, vedúci oddelenia ekonomiky MsÚ. 
Členom komisie vysvetlil dôvod zmien v rozpočte, ktoré sa týkajú školstva.  
Uznesenie č. 24/2012 (k materiálu Z 112/2012): 
Komisia berie na vedomie návrh zmeny rozpočtu mesta na rok 2012 bez pripomienok. 
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
V súvislosti s čerpaním rozpočtu mesta na rok 2012 Ing. Adamovič komisiu oboznámil so 
stavom čerpania dotácií pre športové organizácie a so skutočnosťou, že TJ Strojár 
nevyúčtoval dotácie  pridelené na Streethandball a na Memoriál Jakuba Habudu v termínoch 
stanovených v zmluve. V zmysle VZN č. 16/2011 o dotačnej a grantovej politike mesta je  
prijímateľ dotácie v  prípade neskorého vyúčtovania dotácie postihovaný sankciami. 
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Uznesenie č. 25/2012: 
Komisia osloví dotknutý subjekt s upozornením na dôsledné dodržiavanie VZN č. 
16/2011 o dotačnej a grantovej politike mesta a zmlúv s mestom.  
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 26/2012: 
Problematiku dodržiavania VZN č. 16/2011 otvorí predseda komisie na Rade predsedov 
komisií. 
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 2b: 
Na prerokovanie tohto bodu bol prizvaný Ing. Adamovič, vedúci oddelenia ekonomiky MsÚ. 
Vysvetlil metodiku tvorby rozpočtu a princíp zostavovania rozpočtu na základe memoranda 
medzi ZMOS a vládou. Väčšiu pozornosť venoval nápočtom na  šport a školstvo. Oblasť 
školstva, prednostne originálnych kompetencií, najviac zaujímala i členov komisie. Rozdiel 
medzi požiadavkami a plánovaným rozpočtom na rok 2013 je najväčší pri CVČ, ktoré 
tradične býva od mesta najviac dofinancované. Členka komisie, zástupkyňa riaditeľky CVČ, 
p. Salajová komisiu a ekonóma mesta upozorňovala, že napočítaný rozpočet pre CVČ je pre 
toto školské zariadenie likvidačný, čím sa komisia zaoberala. Ing. Adamovič členov komisie 
usmernil v tom zmysle, že financie chýbajú aj iným školám, treba prihliadať aj na ich potreby.  
Uznesenie č. 27/2012 (k materiálu Z 119/2012): 
Komisia  
a) berie na vedomie informáciu ekonóma mesta o rozpočte na roky 2013-2015.  
b) odporúča ekonómovi mesta zvýšiť rozpočet na športové akcie mesta v kapitole 08 
Rekreácia, kultúra na 6 600, - €.  
c) deklarovala záujem o zachovanie CVČ. 
d) odporúča primátorovi mesta iniciovať stretnutie starostov a primátorov ZOZO za 
účelom prefinancovania CVČ v Malackách.  
e) odporúča ekonómovi mesta hľadať ďalšie finančné zdroje pre CVČ v ďalších 
kapitolách rozpočtu. 
f) odporúča ekonómovi mesta v návrhu rozpočtu na rok 2013 v kapitálových výdavkoch 
v časti 09 Vzdelávanie použiť časť prebytku vo výške minimálne 50 000,- € z rozpočtu 
2012 na modernizáciu a rekonštrukciu budov škôl a školských zariadení. 
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 28/2012 (k materiálu Z 119/2012): 
Komisia odporúča ekonómovi mesta pri rozdeľovaní finančnej čiastky na správu pre 
školy (190 223,- €) zohľadniť nízky nápočet pre CVČ a prednostne vyčleniť financie pre 
CVČ a ostatné finančné prostriedky viazať na havarijné stavy škôl.  
Hlasovanie:  za: 4  proti: 0  zdržali sa: 2  nehlasovali: 0 
 
Členka komisie Ing. Špelicová v priebehu diskusie o bode 2b) opakovane upozorňovala na 
potrebu rekonštrukcie a zatepľovania škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 
Uznesenie č. 29/2012: 
Komisia žiada MsÚ prostredníctvom ekonóma mesta o urýchlené začatie riešenia 
havarijného stavu sociálnych zariadení na ZŠ Záhorácka.  
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
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K bodu 2c: 
Na prerokovanie tohto bodu bol prizvaný Ing. Adamovič, vedúci oddelenia ekonomiky MsÚ. 
Uznesenie č. 30/2012 (k materiálu Z 120/2012): 
Komisia berie na vedomie informáciu ekonóma mesta o návrhu sadzieb miestnych daní 
a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2013. 
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 2d)  
Na prerokovanie tohto bodu bol prizvaný Vladimír Mihočko, riaditeľ AD HOC. Popísal 
komisii situáciu s bufetom v športovej hale Malina, ktorý momentálne nemá nikto v prenájme. 
Riaditeľovi  bol doručený podnikateľský zámer rekonštruovať priestory bufetu na priestory 
určené pre cvičenie žien a bývalú strojovňu kolkárne prerobiť na sociálne zariadenie 
a ambulantný bufetový predaj. 
Uznesenie č. 31/2012 (k materiálu 122/2012): 
Komisia 
a) podporuje zámer zachovať bufet v športovej hale Malina. 
b) odporúča predkladateľovi materiálu materiál stiahnuť z rokovania MsZ a vypísať 
nové výberové konanie na prenájom priestoru bufetu v ŠH Malina. 
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 3: 
Zámer komisie, aby bola vytvorená koncepcia rozvoja školstva a záujmovej činnosti v meste, 
bol prerokovaný na predchádzajúcom zasadnutí komisie. Predseda komisie oslovil riaditeľov 
malackých škôl so súborom otázok týkajúcich sa koncepcie. Vyjadrili sa štyria riaditelia. 
Komisia skonštatovala, že je vhodné naďalej sa zaoberať myšlienkou vzniku koncepcie, 
predpokladá jej datovanie na roky 2014 – 2018. Predstava komisie o harmonograme prípravy 
je táto: do decembra 2012  - vytvorenie pracovnej skupiny, január až jún 2013 - zasadnutia 
pracovnej skupiny a príprava, september až december 2013 – finalizácia a následný 
schvaľovací proces v MsZ. Účinnosť od 1. 1. 2014. Ing. Špelicová komisii predložila súhrn 
námetov, čo by malo byť obsahom koncepcie.  
Uznesenie č. 32/2012:  
Komisia žiada MsÚ o vytvorenie pracovnej skupiny, ktorá sa bude zaoberať prípravou 
koncepcie rozvoja školstva a záujmovej činnosti v termíne do decembra 2012. Členovia 
komisie ponúkajú účasť na príprave koncepcie. 
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
 
K bodu 4: 
Predseda komisie informoval členov o postupe prípravy Malackej desiatky 2012. Opäť sa 
riešila, tentoraz v súvislosti s touto športovou akciou, otázka WC v budove ZŠ Záhorácka. Na 
ZŠ Záhorácka je prezentácia, štart, cieľ i vyhodnotenie, teda je tu zázemie pre pretekárov 
(šatne, WC, sprchy). Keďže najmä WC sú v havarijnom stave a nevyhovujúce, komisia 
navrhuje umiestniť tu v deň behu prenosné WC.  
Uznesenie č. 33/2012:  
Komisia uvoľňuje z rezervy svojho rozpočtu 100,- € na členský príspevok mesta 
Malacky do Grand prix 2012. 
Hlasovanie:  za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
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K bodu 5: 
Člen Rady školy (RŠ) pri materskej škole Ing. Andil informoval členov komisie o zasadnutí 
rady školy dňa 8. 10. 2012, na ktorej sa zaoberali záujmom poslankyne Mgr. Ing. Baligovej 
stať sa členkou RŠ pri MŠ za zriaďovateľa. Zriaďovateľ deleguje 4 zástupcov, momentálne sú 
delegovaní 3 poslanci a 1 zamestnanec mesta. Rada školy ohľadne výmeny poslancov 
sformulovala uznesenie, ktoré malo byť doručené zriaďovateľovi. Tajomníčka komisie Mgr. 
Hrnková členov komisie informovala, že na oddelenie ekonomiky MsÚ, kam spadá referát 
školstva a školský úrad, do 30. 10. 2012 nebol doručený žiadny podnet RŠ pri MŠ vo veci 
delegovaných zástupcov zriaďovateľa.  
Uznesenie č. 34/2012:  
Komisia zobrala na vedomie ústnu informáciu poslanca Ing. Andila o priebehu 
zasadnutia RŠ pri MŠ.  
 
 
K bodu 6: 
Zasadnutie komisie ukončil RNDr. Tedla. 
  
 
 
 
 
 
 
         RNDr. Pavol Tedla 
           predseda komisie 
 
Príloha: prezenčná listina  
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 
V Malackách 31. 10. 2012 


